
 

 

 

 

 

ΕΡΩΤΗΣΗ 
 

         Αθήνα, 19/06/2024 
 

Της:  Ασημακοπούλου Σοφίας – Χάιδως, Βουλευτού Β΄ Πειραιά  

 

ΠΡΟΣ: Τον κ. Υπουργό Παιδείας, Θρησκευμάτων και Αθλητισμού 

Τον κ. Υπουργό Προστασίας του Πολίτη 
 

ΘΕΜΑ:  
 

Κύριοι, κύριοι Υπουργοί, 

Για μια ακόμη φορά είδαμε να χρησιμοποιούνται βεγγαλικά κατά τους εορτασμούς λήξης 

των σχολικών μαθημάτων σε πολλά σχολεία. Το πιο ανησυχητικό ήταν ότι οι 

περισσότερες αναφορές αφορούσαν σε δημοτικά σχολεία. Δηλαδή γίνεται χρήση από 

παιδιά το «πολύ» δώδεκα χρόνων. Σε μία περίπτωση μάλιστα υπήρξε σοβαρότατος 

τραυματισμός 9χρονου μαθητή, με εγκαύματα στο στήθος και στο πρόσωπο. Σύμφωνα 

με την περιγραφή του εν λόγω συμβάντος, από τύχη δεν θρηνήσαμε θύματα. Εκτός του 

προφανούς, της δια νόμου (456/1976) δηλαδή απαγόρευσης χρήσης από μη ειδικούς, τα 

ερωτήματα που εύλογα προκύπτουν, είναι πώς τα βεγγαλικά περιήλθαν στα χέρια των 

μικρών μαθητών, πως μπήκαν στα σχολεία και γιατί επετράπη η χρήση τους εντός αυτών.   

 

Με δεδομένα όλα τα παραπάνω, 

Ερωτώνται οι κ. κ. Υπουργοί: 

 

1. Πώς σκοπεύετε να παρέμβετε, ώστε να αποτραπεί η χρήση των βεγγαλικών ειδικότερα 

από ανήλικους μαθητές; 

«Παράνομη και επικίνδυνη χρήση βεγγαλικών σε σχολικές γιορτές» 
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2. Προτίθεσθε να παρέμβετε, ώστε να σταματήσει επιτέλους αυτό το επικίνδυνο «έθιμο», 

λαμβάνοντας ταυτόχρονα όλα τα απαραίτητα μέτρα; 

3. Σκοπεύετε να παρέμβετε, ώστε να λογοδοτήσουν όσοι εμπλέκονται στην προμήθεια 

των βεγγαλικών αλλά και στη χρήση τους εντός των σχολείων;    

 

Η Ερωτώσα Βουλευτής  

 

 

 

ΑΣΗΜΑΚΟΠΟΥΛΟΥ ΣΟΦΙΑ – ΧΑΪΔΩ 




